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2026 International Innovative Design Competition for Sustainable 
Living Environment（YSE Green Award）
2026国际人居环境可持续创新设计大赛（国际人居绿奖）
Application Form (Designer)
申报表（设计师）


[bookmark: _Hlk206512470][bookmark: 文字15][bookmark: 文字16][bookmark: 文字17]Application date/申报日期：   /    /     (M/D/Y-月/日/年)   
	Name｜姓名
	     
	Nationality｜国别
	[bookmark: 文字3]     

	
	
	Residing City｜城市
	[bookmark: 文字4]     

	Date of birth
出生年月日
	[bookmark: 文字14]     
	Gender
性别
	[bookmark: 下拉3]

	Major
专业
	[bookmark: 文字6]     
	Educational level
学历/学位
	[bookmark: 下拉1]

	Post
单位职务
	[bookmark: 文字8]     
	Professional title
职称
	[bookmark: 文字9]     

	Corporate name
单位名称
	[bookmark: 文字10]     

	Consignee address
通讯地址
	please be specific. （请正确填写）
[bookmark: 文字11]     

	Mobile
移动电话
	[bookmark: 文字12]     
	Wechat/Email
微信/邮箱
	[bookmark: 文字13]     

	Please select a category
点击☐选择作品类别
	①
	Interior design|室内设计▼

	
	
	☐	Residence space
[bookmark: 下拉5]私宅空间 
	☐	Hotel space
[bookmark: 下拉6]酒店空间 

	
	
	☐	Commercial space
[bookmark: 下拉7]商业空间 
	☐	Office space
办公空间 

	
	
	☐	Dining space
[bookmark: 下拉8]餐饮空间 
	☐	Entertainment and Leisure space
娱乐休闲空间 

	
	
	☐	Public Transport space
[bookmark: 下拉9]公共交通空间 
	☐	Cultural/Educational/Sports space
文教体育空间 

	
	
	☐	Medical and Elderly Care space
医养空间 
	☐	Exhibition space
[bookmark: 下拉10]展陈空间 

	
	
	☐	Soft Decoration design
软装设计
	☐	Other categories
其它：     

	
	②
	Architecture design|建筑设计▼

	
	
	☐	Residential building
住宅小区及单体住宅建筑
	☐	Commercial building
商业建筑

	
	
	☐	Cultural and artistic facilities
文化艺术设施建筑
	☐	Office building
办公建筑

	
	
	☐	Educational facility building
教育设施建筑
	☐	Industrial building
工业建筑

	
	
	☐	Tourism and leisure facilities building
旅游休闲设施建筑
	☐	Traffic facility building
交通设施建筑

	
	
	☐	Stadium building
体育场馆建筑
	☐	Religious building
宗教建筑

	
	
	☐	Medical building
疗养医疗建筑
	
	☐	Urban regeneration
城市更新

	
	
	☐	Other categories
其它：     
	
	
	

	
	③
	☐	Curtain Wall Design
幕墙设计

	
	④
	Landscape design|景观设计▼

	
	
	☐	Urban public space
城市公共空间景观
	☐	Park green space
公园绿地

	
	
	☐	Industrial park
产业园区规划与景观
	☐	Municipal facilities
市政设施景观

	
	
	☐	Hotel and resort
酒店度假村景观
	☐	Residential environment
居住区环境景观

	
	
	☐	Scenic area
风景名胜区景观规划
	☐	large-scale green space system
大型绿地系统设计

	
	
	☐	Cultural tourist scenic area
文化旅游景区策划与景观设计
	☐	National park
国家公园建设

	
	
	☐	Renovation of existing landscape
既有景观的更新改造工程
	☐	Ecological restoration project
生态修复项目

	
	
	☐	Residential hostel
民宿景观设计
	☐	Other categories
其它：     

	
	⑤
	☐	Lighting design
照明灯光设计
	含建筑、景观、室内照明灯光设计

	
	⑥
	☐	Engineering construction工程建造（施工类）
	包括但不限于在绿色可持续领域应用的创新科技和工艺

	
	⑦
	☐	Other categories
其它：     

	Work name and work form
作品名称及形式
	①     
	

	
	②     
	

	
	③     
	

	
	④     
	

	
	⑤     
	

	
	⑥     
	

	Choose 
the award
点击☐选择奖项
	Character awards（choose one only）
一、人物奖（仅限申报一项）▼

	
	☐	International Top100 Emerging Designers of Sustainable Innovation for Living Environment in 2026
2026年度国际人居环境可持续创新百强新锐设计师

	
	☐	International Top100 Distinguished Designers of Sustainable Innovation for Living Environment in 2026
2026年度国际人居环境可持续创新百强卓越设计师

	
	☐	International Top10 Outstanding Designers of Sustainable Innovation for Living Environment in 2026
2026年度国际人居环境可持续创新十大杰出设计师（类别）
[bookmark: 下拉4]

	
	☐	International Top10 Sustainable Designers for Residential Spaces in 2026
2026年度国际十大可持续私宅空间设计师

	
	☐	International Top10 Sustainable Designers for Commercial Spaces in 2026
2026年度国际十大可持续商业空间设计师

	
	☐	International Top10 Sustainable Hotel Designers in 2026
2026年度国际十大可持续酒店空间设计师

	
	☐	International Top10 Sustainable Designers for Exhibition Spaces in 2026
2026年度国际十大可持续展陈空间设计师

	
	☐	International Top10 Sustainable Architectural Designers in 2026
2026年度国际十大可持续建筑设计师

	
	☐	International Top10 Sustainable Outstanding Female Designers in 2026
2026年度国际十大可持续杰出女性设计师

	
	☐	International Top10 Senior Expert Designers of Sustainable Innovation for Living Environment in 2026
2026年度国际人居环境可持续创新十大资深专家设计师

	
	☐	International Top10 Most Influential Designers of Sustainable Innovation for Living Environment in 2026
2026年度人居环境可持续创新十大最具国际影响力设计师（类别）

	
	☐	International Top10 Leading Designers of Sustainable Innovative Design for Living Environment in 2026
2026年度国际人居环境可持续创新设计十大领军人物（类别）


	
	Work awards
二、设计师作品奖▼

	
	☐	International Design Work Award of Sustainable Innovation for Living Environment in 2026
2026年度国际人居环境可持续创新设计作品奖（等级|作品|类别）

	
	☐	International Top10 Project Award of Sustainable Innovation for Living Environment in 2026
2026年度国际人居环境可持续创新十佳精品案例（项目|类别）

	Documents required
所需资料
	1. Application form;
2. Personal information: resume in Chinese and English；ID card/Passport；business card；1-2 photos. 
3. Work documents: 1-5 sets of works within 5 years, each set of work must include photos or videos of the work；green, low-carbon and sustainable innovation design description in Chinese and English (including the work name).
Note: Participants are required to provide the resume and design description in English. If you need our help, please indicate. The Organizing Committee only provides simple translation services required by the judging committee. Participants are responsible for the cost of other purpose.
---------------------
1.申报表；
2.个人基本资料：中英双语履历、身份证/护照、名片、1-2张形象照；
3.作品资料：1-5套五年之内的作品，每套作品均须包括作品照片、视频（建议提供）、中英双语绿色低碳可持续创新设计说明（含作品名称）。
温馨提示：参赛者需自行提供履历和设计说明的英文版，如需组委会协助，请注明。组委会仅提供评审所需的简单翻译服务，其它用途需参赛者自行承担翻译费用。      

	Intellectual Property and Confidentiality Statement
知识产权与
保密声明
	[bookmark: OLE_LINK1]All submitted materials must be original works of the participants or have been legally authorized. Participants shall bear all legal responsibilities arising from intellectual property disputes. The organizing committee will strictly keep the submitted materials confidential and will not return them regardless of the review results. The organizing committee has the right to use the submitted materials free of charge, including but not limited to publication, exhibition, information release, etc., in compliance with regulations. Materials that need to be kept confidential must be clearly marked.
----------------------
所有申报资料须为参赛者原创或已获合法授权。参赛者须承担一切因知识产权纠纷产生的法律责任。组委会将对参赛者递交的申报资料严格保密，无论评审结果如何均不予退还。组委会有权无偿使用参赛者递交的申报资料，包括但不限于出版、展览、信息发布等合规行为，有需要保密的作品须注明。

	Application confirmation
申请确认
	I voluntarily participate in this competition, apply for relevant awards, understand and consciously abide by all relevant regulations and procedures. At the same time, I confirm that the application documents are my original works. I am fully responsible the intellectual property disputes on the application documents.
----------------------
我自愿参加本次大赛、申报相关奖项，了解所有相关规定及流程并自觉遵守。同时，确认递交作品为我设计原创，对申请资料负责，由此产生的知识产权纠纷由本人完全承担。

Signature/本人签字：                
     


Date：   /    /     (M/D/Y-月/日/年)

	Guidance and assistance/参赛指导及协助
Name/联系人： 李居朴
[bookmark: _GoBack]Phone number/联络电话： 13261588688（同微信）
Email/邮箱： 1007005170@qq.com
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